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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés' elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Mely üzleti körök akarják lejáratni az állami egészségügyi ellátást ?

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az egészségügy rendszerszintű átalakítása továbbra is várat magárá. Az ágazati átalakítássa l
az ellátó intézmények, betegek és állam relációjában is el őnyös helyzetet nem sikerült elérni .
Megállapítható, hogy a 2014 őszén beharangozott program több feszültséget é s
bizonytalanságot szült, mint amennyi egyelőre mérhető hasznot hozott . Az elhúzódó
döntések, az információk csepegtetése, a szakmai konzultációk elmaradása mind az t
eredményezték, hogy az ágazat problémái rendre visszatértek a sajtó napirendjére, mostanr a
tökéletesen aláásva a rendszer maradék renoméját is .

Zombor Gábor, egészségügyért felel ős államtitkár az egészségügyi vitanapon azonban

másként interpretálta a történteket . Elmondása szerint "Van olyan információ, hogy bizonyos

körök az állami rendszer, főleg a médiában történő teljes lejáratására készülnek, ami a

magánszolgáltatók felé való eltolást jelentené . "

Tudvalevő , hogy a Kormány el őtt még hatalmas feladatok állnak az egészségügy területén.
Tisztázniuk kell például, mekkora teret engednek a magánegészségügynek, hol, milye n
formában és arányban engedik azt megjelenni . Azonban, államtitkár úr szavai egyben intő



jelek is, hogy óvatosan kell bánni a bíráló szavakkal, még akkor is, amikor az eltér ő politika i
álláspontok feszülnek egymásnak . Ugyanis elképzelhető , hogy ezt, az általa említett, de még a
nyilvánosság előtt nem ismert, „bizonyos körök”, az egyébként elsődleges állami érdek elle n
fogják felhasználni — ami a stabil állami egészségügy .

Jelen helyzetben kifejezetten szükségesnek tartom Zombor Gábor államtitkár úr szavainak é s
a mögötte húzódó tényeknek a tisztázást, felfedését .

Mindezekre tekintettel a következő kérdésekre várom Tisztelt Miniszter Úr válaszát :

Mely üzleti vagy más gazdasági körök (gazdasági társaságok, érdekközösségek )
és milyen módon akarják lejáratni az állami egészségügyi ellátást ?

Mivel akarják lejáratni az állami egészségügyet és annak ellátását ?

- Mit kíván ez ellen tenni a Kormány ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . június 25 .

Tisztelettel :

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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